
 MARIJAN TOMURAD: 

 - Hvala lijepa gospodine predsjedniče.  

 Gospodine gradonačelniče, dogradonačelnici, kolegice i kolege, 

 Ja ću danas biti kratak, malo kraći nego obično. Jedna konstatacija i jedno pitanje. 

 Na sjednici 24. 3. sam vas pitao oko nastavka projekta sajmišta Sesvete ili dovršetka 

projekta. Rekli ste da ćete ispitati i da ćete poslati pisani odgovor. Nisam ga dobio.  

Dakle, molim vas da malo to pogledate da vidimo u kojoj smo fazi. 

 I druga stvar o kojoj bi vas htio pitati je nastavak izgradnje Branimirove ulice u 

Sesvetama. Dakle, Zagrebačka - Brestovečka, Brestovečka - Kašinska i na kraju Kašinska - 

ponovno Varaždinska. Dakle, morate biti svijesni da je nastavak Branimirove ulice krucijalan 

projekat za budući promet u Sesvetama koji je u ovom trenutku znate i sami zagušen do kraja. 

Dakle, kolone svako popodne negdje od 14:30 do 18:00 su nepregledne i… 

……(Prazan hod snimke)…… 

 …Ukoliko se što prije ne krene u realizaciju nastavka tog projekta imati ćemo dakle svi 

zajedno velikih prometnih problema u Gradu Zagrebu i u istočnom dijelu Grada Zagreba.  

Zato vas molim da konačno vidimo da nam kažete o čemu se zapravo radi, kada će krenuti i što 

tu možemo napraviti u barem ove godinu ili dvije godine koje su pred nama. Evo hvala lijepo. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniče. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Pa evo kažu mi iz Stručne službe da je odgovor poslan a vezano za vaše zadnje pitanje. 

Provjerite, znači provjerite gdje je zapelo. Ali kažu da je poslano vezano za Sesvete i vezano 

za ono što vas je više zanimalo a to je Zelena tržnica. Znam zato što sam ga osobno potpisao da 

može ići. Sad možda je to ovih dana bilo pa niste vidjeli. Nemam pojma.  

 U svakom slučaju što se tiče vašeg pitanja vezano za Branimirovu znači imali smo, 

imamo dvije situacije. Glavna, glavni… 

……(Prazan hod snimke)…… 

 I dalje? 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)…… 

 Znači, što se tiče Branimirove… Jel' se čuje? 

 

 UPADICA (iz klupe): - Da, sad je dobro. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Mikrofon. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Što se tiče Branimirove imamo dva problema. Jedan je bio javna nabava koja je morala 

biti poništena jer je prvoplasirana firma odustala za vrijeme javne nabave zbog povećanja cijena 

na tržištu a druga firma nije, nije tehnički odgovarala specifikacijama javne nabave.  

Tako da je sada u tijeku nova javna nabava. Ali to nije problem zbog čega radovi stoje nego 

glavni problem su imovinsko-pravni odnosi koji i dalje nisu riješeni.  

 I ja ću vas podsjetiti na nešto što evo nadam se da i kao zastupnici u Skupštini možete 

mi pomoć prema Ministarstvu pravosuđa i uprave jedan presedan koji se je dogodio vezano za 

izvlaštenje vezano za parkiralište od žičare koji se nije dogodio nikada u ni jednoj jedinici 

lokalne samouprave. Razgovarao sam osobno sa ministrom oko toga. On se složio da to ne bi 

baš tako trebalo biti. I nadam se da će se to konačno i zakonski i na drugi način riješiti tako da 

možemo dalje ići u realizaciju Branimirove.  
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 Ja sam bio u Sesvetama u subotu. Razgovarao sam sa različitim akterima. Znam koliko 

je to bitno da se rastereti promet kroz centar grada tj. kroz centar Sesveta. I mi i dalje stojimo… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …i na prvoj, i na drugoj i na trećoj etapi Branimirove da to ostvarimo što je prije 

moguće. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo gradonačelniče. 

 Želite li dodatno objašnjenje? Izvolite zastupniče Tomurad. 

 

 MARIJAN TOMURAD: JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Evo daj Bože da ovo što ste rekli što prije krene da se i imovinsko-pravni odnosi riješe 

i krene nastavak Branimirove. 

 Međutim, moram primjetiti informaciju iz Vijeća Gradske četvrti Sesvete neki dan a i 

iz još jednog, iz Novog Zagreba. Informacija je da Zagrebačke ceste nemaju asfalta i da neki 

projekti stoje zbog toga što nema asfalta. Pa mislim da javna nabava i da je to, da se to ne bi 

smjelo događati. Dakle da jednostavno neko je u lancu napravio grešku i to morate što prije 

riješiti i radovi na komunalnoj infrastrukturi moraju krenuti što prije u cijelom Gradu Zagrebu. 

Hvala lijepo. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. 

 Želi li gradonačelnik dati dodatno objašnjenje? Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Mikrofon mi ne radi. Evo sada je počeo raditi. 

 Naravno da… Mislim pa možete vidjeti na drugim lokacijama da se radovi odvijaju tako 

da očito da nije problem na razini cijelog grada ako je problem na nekim lokacijama.  

Evo dobiti ćete pismeni odgovor od Uprave Holdinga da vidimo u čemu je problem. 

 Što se tiče Branimirove ponavljam rekao sam to već. Znači, imali smo problem kao što 

znate vezano za dolinu potoka Vuger. Zastupniče Tomurad, znate da je tamo bilo predviđeno 

projektom da ide jedan nasip čime bi se uništilo po meni tu zelenu dolinu i taj… 

……(Tehnički problem sa snimkom)…… 

 …to je riješeno, znači ići će viadukt. I nema nikakvih problema osim imovinsko-

pravnih. Znači, nije stvar ni u financijama, ni u ničemu. To nam je definitivno jedan od ključnih 

projekata. Nasljedili smo ga ali se s njim slažemo i smatramo da će na taj način rasteretiti 

promet. Ali biti će i još projekata o kojima smo razgovarali u subotu vezanih za Sesvete i uskoro 

ću ih predstaviti javnosti, ne samo taj. 


